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پولاد امیــن| ماجراهای فیلم خانم یایا شــدت گرفتــه؛ فیلمی بــه کارگردانی یکی از 
شناخته شــده ترین و موفق ترین فیلمسازان نسل جدید ســینماگران و با حضور شماری از 
محبوب ترین ستارگان ســینمای ایران که این روزها آماج بدترین حملات تماشاگرانش قرار 

گرفته و سازندگان فیلم را متهم به کلاهبرداری می کنند. 
خانم یایا البته هنوز تکلیفش در اکران روشن نیست و هیچ بعید نیست همین تهاجم بی رحمانه 
خود باعثی شود بر کنجکاوی آنهایی که فیلم را ندیده اند و همین هم رکوردشکن اش کند اما فعلا 
در این روزها آن چه از هر چیزی مهمتر است جنس نظراتی است که بازیگران فیلم را از ریشه زده 
و کن فیکون می کند. یکی از ناراحت کننده ترین موضوعاتی هم که مطرح می شود، بی توجه به 
این که این بازیگران چه سابقه درخشانی از حضورهای قبلی شان در سینما دارند، این است که 
اینان برای پول تن به چنین فیلم هایی می دهند و این که اگر بازیگر نبودند و دسترسی به چنین 
دستمزدهایی نداشتند، خودشان هم اگر چنین فیلمی را می دیدند، دلشان برای پولی که داده 
بودند، می سوخت.  مسائل پیش آمده برای فیلم خانم یایا اما شاید از این نظر خوب باشد که در 
فضای مجازی راهی باز کرده برای این موضوع که بازیگرانی که تنها به این دلیل که خودشان در 
فیلمی حضور دارند از آن دفاع می کنند، اگر در مشاغل سابق شان بودند، نیز، چنین موضعی درباره 
چنین فیلمی می گرفتند؟ سوالاتی با این مضمون که »اگر شما هنوز هم یک ]...[ بودید، باز هم 
خانم یایا را دوست داشتید؟« این نکته در فضای مجازی پای کار و موقعیت شغلی سابق بازیگران 

را پیش کشیده است. این که بازیگران معروف ما پیش از ستاره شدن چه شغلی داشته اند.

شاید حمید فرخ نژاد به  خاطر پستی که در نخستین روزهای اکران این فیلم گذاشت و 
به مخالفان فیلم توضیح داد که »این یک کمدی نیست« بیش از دیگران باعث عصبانیت 
کاربران شده و بیشتر کامنت ها حضور او را هدف قرار داده اند. بد نیست بدانید که این بازیگر 
پیش از آغاز بازیگری هم در سینما بوده و دستیاری خسرو سینایی را انجام می داد. او حتی 
فیلم هم ساخته و فیلمش جوایز بی شماری هم برده است؛ اما نتوانسته اکران بگیرد و چه بسا 
اگر اکران می شد، مسیر فرخ نژاد به سمت کارگردانی تغییر می کرد و الان در فیلم خانم یایا 
بازیگر دیگری سیبل شده بود! دیگر بازیگر این فیلم، امین حیایی نیز پیش از ورود به سینما 
جوان تر از آن بوده که شغل دایم دیگری داشته باشد، اما در حوزه تئاتر فعال بوده است. او در 
گفت وگویی به »شهروند« گفته بود:   »من بعد از حضور در یک نمایش کودك به  کارگردانی 

ثریا قاسمی کشف شــدم! در ادامه هم او مرا به 
اصغر  هاشمی برای فیلم دو همسفر معرفی 
کرد و....«  و اما می رسیم به رضا عطاران که 
خودش گفته پیش از آغاز بازیگری حرفه ای 
در یک دفتــر پخش مواد غذایی شــریک 

بوده و حتی با آن لحن بامزه اش این را 
هم افزوده که با یــک وانت آبی به 
سوپرمارکت ها چیپس و پفک و 

مربا می برد.

اما دیگر بازیگران چه؟ بعید 
نبود در صــورت انتخاب هایی 
دیگــر از جانــب کاهانی الان 

بازیگران دیگری ســیبل مخاطبان شــده بودند. پس می پردازیم به مشاغل سابق دیگر 
بازیگران و این که چگونه سر از سینما درآوردند. آیا می دانید که بهرام رادان زمانی که هنوز 
وارد سینما نشده بود »نه پول داشت و نه پارتی«؟ او اینها را خودش گفته و اضافه کرده که 
زمانی که داشته در روزنامه ها دنبال کار می گشته، چشمش به آگهی کلاس های بازیگری 
خورده و یک هفته بعد هم یکی از گزینه های نقش اصلی فیلم شور عشق شده و بعد هم 
با همین فیلم ستاره شده اســت. همبازی رادان در آن فیلم یعنی مهناز افشار اما پیش از 
ستاره شدن هم در سینما بود. مهناز افشار گفته که »زمانی که کار تدوین را زیر نظر مجید 
میرفخرایی نژاد دنبال می کردم، توسط علی شاه حاتمی برای فیلم دوستان انتخاب شدم«. 

افشار هم با همین نخستین بازی هایش ستاره شد.

حالا می رســیم به دو بازیگر محبوب؛ هدیه تهرانی داستان ورودش به سینما را چنین 
روایت کرده: »در فروشگاه بودم که سنگینی نگاه آزیتا حاجیان و محمدرضا شریفی نیا را 
احساس کردم. ابتدا به پیشنهادشان برای بازی نه گفتم اما بعد که به اصرار به دفتر هدایت 
فیلم رفتم، با مسعود کیمیایی شروع کردم. سلطان نخستین فیلمم با قرارداد 600 هزار 
تومانی بود.« بد نیست بدانید تهرانی پیش از ورود به سینما طراحی دکوراسیون داخلی انجام 
می داد. اما شهاب حسینی گوینده رادیو بوده و نیز به همراه تعدادی از بازیگران طنز مثل نادر 
سلیمانی و سعید آقاخانی به شهرهای مختلف سفر و برنامه های شاد اجرا می کردند. این کار 
او را به تلویزیون کشانده و بعد که در مقام مجری برنامه اکسیژن دیده شده، ماجرای بازی در 

سریال پلیس جوان پیش آمده و بقیه ماجرا را که خودتان بهتر می دانید.

محمدرضا فروتن اما از هنرجویان موسسه استاد سمندریان بود که پایش به سینما باز 
شد. او گفته: »اوایل دهه 70 اکبر اصفهانی که عکاس فیلم و سریال بود مرا به بهرام کاظمی 
که برای نقش کوتاهی در فیلمش به دنبال یک بازیگر تازه کار می گشت، معرفی کرد. پس 
از اجرای نخستین پلان فیلم هدف و تشویق کاظمی، به کلاس های آزاد بازیگری رفتم و 
آموزش دیدم. ترانه علیدوستی هم از طریق کلاس های امین تارخ معرفی شده:   »دانش آموز 
دبیرستانی بودم که در کلاس های امین تارخ ثبت نام کردم و با معرفی او به صدرعاملی برای 

فیلم ترانه انتخاب شدم. «  این قصه را تا همیشه می توان ادامه داد...

 روایت مجید انتظامی
از حقوق ناچیز پدرش  

مجید انتظامی با گذشــت بیش از دوماه 
از مرگ عزت الله انتظامی توضیحات کوتاه 
و تعجب آوری درباره جنبه های شــخصی 
زندگی پدرش داده اســت. ظاهرا عزت الله 
انتظامی از برخــی نامهربانی ها دلگیر بوده 
اســت و در مقابــل این همــه خدمتی که 
در عرصه ســینما کرده بود، حقوق بســیار 

ناچیزی دریافت می کرد.
مجید انتظامی می گوید: »اگر بگویم پدرم 
چقدر حقوق می گرفــت، از خودم خجالت 
می کشــم. ما دوســت نداشــتیم اینها را 
بگوییم و همین شد که هیچ وقت صدایمان 
درنیامد. یکــی از دیالوگ هــای پدرم این 
بود که ما با مهربانــی کار کردیم. مهربانی، 
مهربانی، مهربانی ولی با ما مهربانی نکردند. 
من همیشه این جمله را از خودم می پرسم 
و می گویم خوب شــد لااقل چنــد قطعه 
ماندگار ســاختم که چهارنفر با آن خاطره 

بسازند.«

داد
روی

هجوم به خانم یایا ادامه دارد و این بار بازیگران به این سئوال پاسخ می دهند

پیش از بازیگری چه کاره بوده ای؟!

»ما به کوهنوردان توصیه کردیم دیگر ارگان ها برخورد کنند!«

هیأت کوهنوردی خراسان رضوی، کوه  را  فیلتر کرد!
 رئیس هیأت کوهنوردی خراسان رضوی به »شهروند« می گوید که برخی زنان بدون اجازه خانواده به کوه رفته و کار به شکایت رسیده است

تیم ملی بی اعصاب تر از همیشه
 مربیان و بازیکنان در اقدامی هماهنگ ، 

اینستاگرام های خود را دی اکتیو کردند. در این 
شرایط خوشحالی مربی گلرهای کی روش از باخت 

پرسپولیس هم خبرساز شده است
شهروند| از همان زمانی که قرار شد انجام مصاحبه توسط 
بازیکنان در محل تمرین منتفی شود، معلوم بود که اتفاقات 
عجیبی درحال رخ دادن است. مهدی تاج که قبل از تمرین 
با کی روش جلســه ای را برگزار کرده بود، مقابل خبرنگاران 
ایستاد، اما وقتی سوالات سخت شد، مثل همیشه و باز هم 
طبق عادت همیشگی یک جمله را گفت: »جلسه خوبی با 
کی روش درباره تیم  ملی برگزار کردیم.« ساعتی بعد از این 
اتفاق اما حرکت بازیکنان تیم  ملی و دســتیاران کی روش و 
یک افشــاگری جنجالی باز هم حاشیه های اطراف تیم را به 
اوج رساند و صحبت های تاج درباره برگزاری جلسه خوب با 
کی روش را زیر سوال برد. حالا همه باور دارند که حال تیم  ملی 

اصلا خوب نیست.
اعتصاب بازیکنان و پست دستیاران

جنجال دوم بعد از لغو برنامه گفت وگو با رسانه ها این بود که 
همه بازیکنان تیم  ملی صفحات شخصی خود در اینستاگرام 
را بستند تا در اقدامی هماهنگ و پرسروصدا دست به اعتصاب 
رسانه ای بزنند. از همان ابتدا عنوان شد که موضوع اصلی این 
اعتصاب اعتراض به پرداخت نشدن پاداش های معوقه از زمان 
جام جهانی و همچنین عدم حمایت از تیم  ملی است. نکته 
قابل تامل اینجاست که دنبال کننده پست های اینستاگرامی 
بازیکنان معمولا مردم هستند، نه مسئولان و معلوم نیست 
چرا آنها مشکلات خود را بر سر مردم فوتبالدوست و هواداران 
خود خالی می کنند. بازیگر ســناریو جنجالی سوم اما تمام 
دســتیاران کارلوس کی روش در تیم  ملی بودند. آنها یعنی 
مارکار آقاجانیان، اوسیانو کروز و میک مک درمورت پستی 
مشترک را در صفحه شخصی شــان در اینستاگرام منتشر 
 »out of service« کردند که تصویری با متن انگلیســی
یعنی از دسترس خارج شد، بود. اعتراض دستیاران کی روش 
هم به بی توجهی به حق و حقوق عقب افتاده و شــرایط بد 

امکاناتی بود.
مربی تیم  ملی از باخت پرسپولیس خوشحال شد!

این اتفاقات تمام جنجال های اساســی پیرامون تیم  ملی 
نبود. اوج فاجعه وقتی بود که مهرداد مسعودی، عضو ایرانی 
 VVIP رسانه ای فدراسیون جهانی فوتبال از اتفاقات جایگاه
ورزشگاه آزادی در روز فینال لیگ قهرمانان آسیا و خوشحالی 
دستیار کی روش از قهرمان نشدن پرسپولیس با مشت های 
گره کرده پرده برداشت؛ اتفاقی که واکنش بسیار تند هواداران 
باشگاه پرسپولیس و کانال های هواداری را به دنبال داشت و 
به خوبی به همه نشان داد که چه کینه و دعوایی بین کی روش 
و برانکو وجود دارد. جالب اینجاست که برای همین بازی فینال 
سرمربی تیم  ملی تصمیم گرفته بود به ورزشگاه آزادی نیاید! 
با وجود این، مهرداد مســعودی در افشاگری جنجالی خود 
گفته اســت: »من در بازی فینال چیزی دیدم که از ناکامی 
پرسپولیس در رسیدن به عنوان قهرمانی دردناک تر بود. من به 
همراه یک هیأت بلندپایه قطری برای فینال تهران بودم و در 
جایگاه VVIP پشت شیشه ای که پشت صندلی های ردیف 
سوم اســت، بازی را دنبال می کردم. در کنارم مربی برزیلی-

پرتغالی دروازه بانان تیم  ملی ایستاده بود که به محض به صدا 
درآمدن ســوت پایان بازی، ایشان مشت های گره کرده خود 
را به هوا برد و از این حرکت او مات و مبهوت شــدم. بلافاصله 
به او  گفتم به چه حقی درحالی که در استخدام فوتبال ایران 
است و مردم ایران حقوق او را می دهند، از ناکامی نماینده ایران 
این چنین خوشحال شد؟ تنها توضیحش آن بود که همشهری 
زیکو است و به او تبریک می گفت.« از آنجا که تجربه و سابقه 
نشان داده هیچ  کســی در تیم  ملی اجازه ندارد بدون دستور 
کی روش قدمی را بردارد و کاری را انجام بدهد ، طبیعتا همه 
می دانند که این اتفاقات جنجالی با نظر مستقیم آقای سرمربی 
رخ داده است. کی روش باز هم مثل همیشه از شرایط ناراضی 
است و این بار برای نشــان دادن اعتراض خود تصمیم گرفته 

دعوا را با این حرکت ها شروع کند. 

هیجان انگیز

رامبد جوان از چند روز دیگر با »خندوانه« به شبکه نسیم برمی گردد. فصل جدید برنامه »خندوانه« از ۳0 
آبان ماه روزهای  چهارشنبه، پنجشــنبه و جمعه و فصل دوم برنامه »قاچ« از سوم آذرماه در روزهای شنبه تا 
سه شنبه دوباره در قاب تلویزیون جا  خواهد گرفت. سیدعلی احمدی تهیه کننده این دو برنامه، می گوید: »لیگ 
ادابازی به فصل جدید خندوانه اضافه شده است اما احتمالا  تئاتر کمدی در فصل هفتم خندوانه ضبط خواهد 
شد. در فصل دوم برنامه »قاچ« علاوه بر حضور رامبد جوان، جناب  خان و  نیما شعبان نژاد، شاهد استندآپ کردن 
برگزیدگان دو مسابقه خنداننده شو  هم هستیم. همچنین بخش »بدانگاه« که فرصتی برای انتقال  مفاهیم علمی 

و تجربی در حوزه های مختلف و موجب ارتقای سطح زندگی است، به هر دو برنامه اضافه خواهد شد .  « 

بازگشت 
»خندوانه« و »قاچ« 
به نسیم

ره
چه

شهروند| انتشار نامه منتسب به هیأت کوهنوردی استان خراسان رضوی حسابی فضای 
مجازی را تحت تأثیر خود قرار داد و واکنش های متفاوتی داشت؛ این که دختران چه مجرد و 
چه متأهل باید اجازه همسر یا ولیّ خود را برای کوهنوردی در این استان داشته باشند، وگرنه 

از این کار منع می شوند!
ماجرای نامه خبرساز چه بود؟

در نامه ای که روی کانال هیأت کوهنوردی اســتان خراســان رضوی قرار داده شد و خطاب به 
باشگاه های کوهنوردی این استان نوشته شده، موارد مختلفی ذکر شده است. در ابتدای این نامه 
به برخی شــکایات مردمی از تورهای طبیعت گردی اشاره شده که به بهانه گردشگری بی حیایی 
و بی قیدی را رواج می دهند! بر همین اســاس طبق این بخشــنامه دســتورالعملی برای مدیران 
باشگاه های کوهنوردی تعیین شده است: »در جهت رعایت ماده ۱۱0۵ قانون مدنی و نیز فتاوای 
علمای دین، برای صیانت از بنیان و اساس خانواده ها، اجازه همسر برای شرکت خانم های متأهل 
و اجازه ولیّ قهری برای خانم های مجرد و نوجوانان تا ســن ۲0  ســال برای حضور در برنامه های 

کوهنوردی الزامی است.«
زحمتکش: قرار نیست پای کوه مامور بگذاریم!

برای این که بیشتر از ماجرای انتشار این نامه باخبر شویم و پاسخ انتقادهای مطرح شده از سوی 
برخی بانوان را نسبت به این موضوع بگیریم، با محمد زحمتکش، رئیس هیأت استان خراسان رضوی 
تماس گرفتیم. او در این باره به »شهروند« می گوید: »من انتقادها را دیدم و صحبت های زیادی شنیدم، 
اما از نظر من این دستورالعمل می تواند خیلی از مشکلات را حل کند. این که یک فرد جوان یا یک 
زن متأهل با اجازه خانواده اش به طبیعت گردی برود، اتفاق عجیبی نیست. مواردی بوده که در قالب 
گروه های کوهپیمایی و طبیعت گردی افراد اعزام شدند که خانواده باخبر نبوده و دردسرساز شده و 
کار به شکایت کشیده است. آنها شکایتشان را رسانه ای نمی کنند و به ما انتقال می دهند. این گونه 
اتفاقات می تواند بنیان خانواده ها را از هم بپاشد.« او در پاسخ به این سوال که چطور این اتفاق فقط در 
استان خراسان رضوی رخ داده، می افزاید: »ما موارد را دیدیم و فقط توصیه کردیم. شاید یک استان 
دیگر بخواهد توصیه دیگری به باشگاه های زیر نظر خود کند. طبیعی است که یک دختر یا حتی 
پسر زیر ۲0 سال برای رفتن به یک تور گردشگری اجازه خانواده اش را داشته باشد. تأکید می کنم که 
این موضوع فقط مربوط به دختران نیست و پسران زیر ۲0 سال نه به حرف ما، بلکه طبق قانون باید 
اجازه والدین خود را داشته باشند. خانم های متأهل هم که باید از همسر خود اجازه داشته باشند.« 
زحمتکش در پاســخ به این سوال که هیأت خراســان رضوی چگونه نظارت می کند و در صورت 
رعایت نشدن این دستورالعمل چه برخوردی خواهد داشت، خاطرنشان می کند: »ما فقط توصیه 
کردیم؛ مثل راهنمایی و رانندگی که برای اجرای قوانین به مردم توصیه می کند. نظارت بر باشگاه ها و 
برخورد با آنها در صلاحیت ما نیست و دیگر ارگان ها باید به آن ورود کنند. این طور نیست که ما افرادی 

را پای کوه بگذاریم تا زنان را بدون اجازه همسر و پدرشان به کوه راه ندهند. ما قانون را برای باشگاه ها 
یادآوری کردیم و از خودمان قانون ننوشــتیم. البته اگر باشگاه ها این دستورالعمل را نقض کنند و 

اتفاقی برای کسی بیفتد و فردی شاکی شود، دیگر تبعات قانونی اش پای خودشان است.«
واکنش فدراسیون به نامه غیر قانونی

فدراسیون کوهنوردی اما خودش را در این تصمیم سهیم نمی داند و حتی رئیس این فدراسیون 
نظری مخالف با هیأت استان خراسان رضوی دارد. مســعود زارعی در پاسخ به این سوال که چرا 
بخشنامه هیأت خراسان رضوی به تأیید فدراسیون نرسیده، به »شهروند« می گوید: »این نامه اصلا 
مورد تأیید ما نیســت و از نظر من این کار کاملا ناپخته بوده و ما هم واکنش نشان دادیم. من بعد از 
رویت این نامه و جو بدی که ایجاد شد، به اداره ورزش و جوانان خراسان رضوی و خود هیأت نامه زدم 
که این کار به اشتباه صورت گرفته است. اگر قرار به صدور بخشنامه باشد، هیأت استانی باید از وزارت 

ورزش یا فدراسیون مجوز بگیرد تا فدراسیون براساس قوانین وزارت ورزش رفتار کند.«
او همچنین می افزاید: »قبلا گروه های کوهنوردی را داشتیم که تابع هیچ قانونی نبودند و به همین 
دلیل از  سال 94 ابلاغ زدیم که باید منحل شوند. بعد از آن باشگاه ها تشکیل شدند تا تابع قوانین وزارت 
ورزش باشند. متاسفانه گروه های گردشگری مجوزهای خود را از هیأت های همگانی و انجمن های 

گردشگری می گیرند، اما تبعات کارهایشان به پای هیأت های استانی کوهنوردی است.«
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یـا  پناهگاه هـا  موقعیـت 
منطقـه  امـن  گریزگاه هـای 
سـکونت خود )مثلا پـارک ها 
یـا سـوله هـا( را بـرای مواقع 

کنیـد. شناسـایی  بحرانـی 

علی دایی: »من وظیفه ام 
را برای مــردم زلزله زده 
انجام دادم و یک کار دلی 
بود و خدا را شکر می کنم 
که مــردم به مــا کمک 
کردند، ما وظیفه مان را انجــام داده و این کار را 
ادامه می دهیم. بعد از تکمیل شدن خانه های 
روستای رولام سراغ روستای بعدی می رویم، 
تاکنون ۸0 درصد بازسازی این روستا را انجام 
داده ایم و ســعی می کنیم تا جایی که پولمان 
اجازه بدهد، خانه بسازیم و روستای بعدی را هم 

تکمیل کنیم.«

رضا فیاضــی: »وقتی 
مسائل اقتصادی در میان 
باشد، آدم به سفره خودش 
نگاه می کند. من چندین بار 
طرح و سوژه به صداوسیما 
دادم، اما گفتند باید اسپانسر بیاوری. من از کجا باید 
و می توانم اسپانسر پیدا کنم؟ تلویزیون برنامه ها و 
مســابقات آقای مدیری و جوان را می خواهد که 
اسپانسر قوی تر و بزرگتری می توانند بیاورند، اما 
مگر چند نفر از هنرمندان چنین امکانی را دارند؛ 

دو نفر.«

بــراری:  محمدرضا 
از  می توانم  »می گوینــد 
برخواه دیه بگیرم؛ اما فکر 
نمی کنــم کار بــه آن جا 
بکشد. البته برخواه گفته از 
من حلالیت طلبیده است؛ اما حرف زدن به چه درد 
من می خــورد؟ اگر می خواســت حلالش کنم، 
حداقل در این چند روز یک زنگ به من می زد، نه 
این که همین طور مــرا رها کند. هر کجا ببینید و 
سرچ کنید، متوجه می شوید وقتی پرده گوش یک 
نفر توســط فرد دیگــری پاره می شــود، طرف 
یک درصد هم خودش را مقصر بداند، عذاب وجدان 
می گیرد. برخواه گفته فقط قبــل از حرکت دوم 
دوضرب یک سیلی به صورت من زده است؛ اما این 
کار را یک بار و دو بار نکرد! او چند بار زیر گوشــم 
چک زد و کار به جایی رســید که با دستم جلوی 
سیلی او را گرفتم! قبل از هر حرکت چند بار سیلی 
به صورت من می زد و آخر عصبانی شدم و گفت 

آقای برخواه نزن، گوشم درد گرفت!«
 

فلور نظری: »این روزها، 
فیلمنامه ها خیلی شبیه هم 
شــده اند و شخصیت های 
آنها شباهتی به آدم هایی 
که ما در جامعه می بینیم، 
ندارند. این روزها، سریال ها در دور باطل افتاده اند، 
شخصیت های سریال ها خیلی شبیه هم شده اند و 
فقط بازیگران آنها تغییــر می کنند، حتی گاهی 
بازیگران این شخصیت ها هم عوض نمی شوند و 

به نظرم این وضع فاجعه است.«

AFC ایران را به خاطر تاج تهدید کرد

بر اساس قانون منع بکارگیری بازنشستگان از مدت ها 
قبل جنجال های زیادی در رابطه با مدیریت فدراسیون 
فوتبال و استعفای مدیران این مجموعه در کشور به وجود 
آمده اســت. مقامات وزارت ورزش و مجلس به صراحت 
اعلام کرده اند که فدراسیون هم شامل این قانون می شود. 
با این حال پس از مقاومت مدیران فدراســیون فوتبا ل و 
رایزنی با کنفدراسیون فوتبال آســیا و فیفا،  روز گذشته 
AFC در بیانیه ای رسمی درباره فوتبال ایران در صفحه 
اصلی سایت خود رســما اعلام کرد: AFC روی اتفاقات 
فوتبال ایران از نزدیک نظــارت دارد و ما مخالف صریح 
دخالت شــخص ثالث از جمله پارلمــان و دولت در امور 
فدراسیون ها هستیم. کنفدراسیون ارتباط بسیار نزدیکی 
با اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال ایران دارد و آنها 
باید طبق قوانین داخلی تا پایان دوره کاری 4 ساله به کار 
خود ادامه بدهند. امیدواریم فدراســیون ایران بتواند در 
فاصله دو ماه تا جام ملت های آسیا استقلال خود را حفظ 

کند تا با تعلیق رو به رو نشود.
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